
Protokół nr 18/XVIII/08
Sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie

odbytej w dniu 23 kwietnia 2008r.
w sali uroczystości noworudzkiego Ratusza.

Godzina rozpoczęcia –    10.00
Godzina zakończenia -    12.00

Sprawy regulaminowe:
1. Otwarcie sesji i powitanie gości.
2. Przyjęcie protokołu sesji Rady. 

Ad.1. Otwarcie obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowej Rudzie – Andrzej Behan - otworzył sesję Rady Miejskiej. Powitał 
radnych, zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 19 radnych, co 
stanowi quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych decyzji. (lista obecności - zał. nr 1 i 2)

Radny Piotr  Wróbel  -  zaproponował wprowadzenie do porządku obrad w pkt.  „podjęcie uchwał” ppkt.f 
projektu uchwały  w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Nowej Rudy.

Burmistrz Miasta – Tomasz Kiliński -  zaproponował wprowadzenie do porządku obrad w pkt. „podjęcie 
uchwał” ppkt. b w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wekslowego weksla “in blanco” na zabezpieczenie 
prawidłowej realizacji zadania pn.: “Budowa wielofunkcyjnego boiska sportowego ogólnie dostępnego dla 
dzieci i młodzieży przy Szkole Podstawowej Nr 2 w Nowej Rudzie”.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący rady Miejskiej  poddał pod głosowanie porządek obrad wraz 
ze zgłoszonymi zmianami.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 19 głosami „za”:
przyjęła porządek obrad o treści poniższej.

Proponowany porządek obrad:
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od dnia 
     27 lutego do dnia 14 kwietnia 2008r. 
4. Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Nowa Ruda za 2007r.: 
 przedstawienie  opinii  Komisji  Rewizyjnej  dotyczącej  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  miasta  za 

2007r.
 przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  o wykonaniu budżetu miasta za 2007r.
 omówienie sprawozdania 
 dyskusja
 podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu miasta Nowa Ruda za rok 

2007 
 przedstawienie wniosku Komisji  Rewizyjnej  o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Miasta Nowa 

Ruda
 przedstawienie  opinii  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  w  sprawie 

udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta Nowa Ruda
 dyskusja
 podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Nowa Ruda
5. Podjęcie uchwał:

a) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2008 
b) w  sprawie  zaciągnięcia  zobowiązania  wekslowego  weksla  “in  blanco”  na  zabezpieczenie 

prawidłowej  realizacji  zadania  pn.:  “Budowa  wielofunkcyjnego  boiska  sportowego  ogólnie 
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dostępnego dla dzieci i młodzieży przy Szkole Podstawowej Nr 2 w Nowej Rudzie .
c) zmieniająca uchwałę Nr 234/XXVIII/05 w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 

Gminy Miejskiej Nowa Ruda na lata 2005-2008 
d) w sprawie zmiany Uchwały Nr 131/XVI/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu górniczego złoża „Dębówka” w Nowej Rudzie.
e) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z obiektów sportowych 

przy ul. Kłodzkiej 16 w Nowej Rudzie 
f) w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Nowej Rudy.
g) w  sprawie  wydania  opinii  dotyczącej  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Kłodzkiego  w  sprawie 

przekształcenia samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej pod nazwą Zespół Opieki 
Zdrowotnej  w  Kłodzku  poprzez  likwidację  następujących  komórek  organizacyjnych  w  Szpitalu 
Rejonowym  w  Nowej  Rudzie  :  bloku  operacyjnego,  oddziału  intensywnej  opieki  medycznej, 
oddziału chirurgii ogólnej, oddziału ginekologiczno-położniczego, oddziału intensywnego nadzoru 
kardiologicznego, poradni stomatologicznej. 

h) zmieniająca Uchwałę Nr 60/VI/03 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 10 kwietnia 2003r. w 
sprawie Statutu Gminy Miejskiej Nowa Ruda 

i) w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej 
6. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji.
7. Interpelacje radnych.
8. Zapytania radnych. 
9. Sprawy różne.
- sprawozdania roczne z pracy Komisji Stałych 
 10. Zakończenie obrad.

Na posiedzenie przybywa radny Arkadiusz Michalski

Ad. 2. Przyjęcie protokołów.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z XVII sesji Rady Miejskiej w 
Nowej Rudzie. Wobec braku uwag poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z  XVII sesji Rady.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za”  
przyjęła protokół  z XVII sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Ad.3.  Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od 
dnia 27 lutego do dnia 14 kwietnia 2008r.  - zał. nr 3

Radny Janusz Staniocha – pytanie w „zakresie infrastruktury społecznej”  prowadzona jest procedura oceny 
pracy p. Doroty Komarnickiej – dyrektora Przedszkola Nr 2 w Nowej Rudzie” -  czy jest to standardowa 
procedura czy czymś spowodowana?

Pan Leszek Wójcik – każdy nauczyciel może wyrazić wolę oceny swojej pracy przez organ prowadzący i 
Pani Komarnicka wyraziła taka wolę. 

Rada Miejska 20 głosami „za”
przyjęła Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od 
dnia 27 lutego do dnia 14 kwietnia 2008r.

Ad.4. Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Nowa Ruda za 2007r.: 

- przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej dotyczącej sprawozdania z wykonania budżetu miasta za  2007r.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  –  Halina  Gajcy  –  odczytała  opinię  Komisji  Rewizyjnej  dot. 
sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2007r. ( opinia – zał. nr 4)
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- przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  o wykonaniu budżetu miasta za 2007r.

Pan Jan Szeląg – Skarbnik Miasta – odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej  o wykonaniu budżetu 
miasta za 2007r. ( opinia – zał. nr 5)

-  omówienie sprawozdania 

Pan Jan Szeląg – omówił sprawozdanie z wykonania budżetu. Budżet po stronie dochodów zamknął się 
kwotą  56.929.438,-zł,  po  stronie  wydatków   zamkną  się  kwotą  60.144.040,-zł.  Zaplanowany  deficyt 
budżetowy  wyniósł  3.214.602,-zł.  Plan  dochodów na  koniec  2007r.  wynosił  58.039.768,-zł  co  stanowi 
97,83% planu.  Podstawowe dochody to  podatki  pobierane przez Urząd Miejski,  Urzędy Skarbowe oraz 
udział gminy w podatkach państwa i wynoszą 15.963.262,-zł co stanowi 28,11% dochodu Miasta na koniec 
roku 2007r. Plan wydatków na koniec 2007r. wynosił 61.772.405,-zł, wykonanie wynosiło 60.356.386,-zł co 
stanowiło 97,71%.

- dyskusja

radni nie podjęli dyskusji nt. sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2007r.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan – poprosił o przedstawienie opinii Komisji Gospodarczej.

Radny Piotr Wróbel – Komisja Gospodarcza na wspólnym posiedzeniu z Komisją Rewizyjną po dyskusji i 
wspólnej analizie pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania 
budżetu Gminy Miejskiej Nowa Ruda za rok 2007.

- podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Miejskiej Nowa Ruda za 
rok 2007

Wobec braku  głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Miejskiej Nowa  za rok 2007.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za”  podjęła:

Uchwałę nr 142/XVIII/08

w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Miejskiej Nowa Ruda za rok 2007.

- przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Miasta 
Nowa Ruda

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Halina Gajcy – odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie 
absolutorium dla Burmistrza Miasta Nowa Ruda. ( wniosek – zał. nr 6)

-  przedstawienie  opinii  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  w  sprawie 
udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta Nowa Ruda

Przewodniczący  Rady Miejskiej  –Andrzej  Behan –  odczytał  opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o 
wniosku  Komisji  Rewizyjnej  w  sprawie   udzielenia  absolutorium  dla  Burmistrza  Miasta  Nowa  Ruda. 
( opinia – zał. nr 7)

- dyskusja

radni nie podjęli dyskusji nt. wniosku o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Miasta Nowa Ruda.

- podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Nowa Ruda; 
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Wobec braku głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Nowa Ruda.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20  głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 143/XVIII/08

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Nowa Ruda”.

Burmistrz Miasta – Tomasz Kiliński – podziękował  Radzie za podjęcie uchwały. Stwierdził, że dla miasta 
był to najlepszy rok. 

przerwa
po przerwie 

Ad.5. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2008r.

Posiedzenie opuścił radny Tomasz Kuczaj

Pan Jan Szeląg – przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.

Radny Piotr Wróbel – poinformował, że Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2008r.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 19 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 144/XVIII/08

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2008r.

b) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wekslowego weksla “in blanco” na zabezpieczenie prawidłowej 
realizacji zadania pn.: “Budowa wielofunkcyjnego boiska sportowego ogólnie dostępnego dla dzieci i  
młodzieży przy Szkole Podstawowej Nr 2 w Nowej Rudzie 

Burmistrz Miasta – Tomasz Kiliński – zgodnie z procedurą naboru wniosku wnioskodawca zobowiązany jest 
dołączyć do wniosku uchwałę Rady Miejskiej w sprawie weksla „in blanco” dlatego przedstawił Radzie taki 
projekt uchwały, który jest niezbędny by Gmina Miejska mogła aplikować o środki z Funduszu Rozwoju 
Kultury Fizycznej.

Radny Piotr Wróbel – poinformował, że Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie  zaciągnięcia  zobowiązania  wekslowego  weksla  “in  blanco”  na  zabezpieczenie  prawidłowej 
realizacji  zadania  pn.:  “Budowa  wielofunkcyjnego  boiska  sportowego  ogólnie  dostępnego  dla  dzieci  i 
młodzieży przy Szkole Podstawowej Nr 2 w Nowej Rudzie .

Rada Miejska w Nowej Rudzie 19 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 145/XVIII/08

w  sprawie  zaciągnięcia  zobowiązania  wekslowego  weksla  “in  blanco”  na  zabezpieczenie  prawidłowej  
realizacji  zadania  pn.:  “Budowa  wielofunkcyjnego  boiska  sportowego  ogólnie  dostępnego  dla  dzieci  i  
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młodzieży przy Szkole Podstawowej Nr 2 w Nowej Rudzie”.

c) zmieniający uchwałę Nr 234/XXVIII/05 w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy 
Miejskiej Nowa Ruda na lata 2005-2008.

Burmistrz Miasta – Tomasz Kiliński -  Gmina Miejska Nowa Ruda planuje ubieganie się o dofinansowanie w 
ramach programu Ministra Sportu i Turystyki budowy boisk sportowych ogólnie dostępnych  dla dzieci i 
młodzieży  dlatego niezbędne jest podjęcie uchwały.

Na posiedzenie powraca radny Tomasz Kuczaj

Radny Piotr Wróbel – poinformował, że Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący  Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie  projekt  uchwały 
zmieniająca uchwałę Nr 234/XXVIII/05 w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy 
Miejskiej Nowa Ruda na lata 2005-2008.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 146/XVIII/08

zmieniającą uchwałę Nr 234/XXVIII/05 w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy  
Miejskiej Nowa Ruda na lata 2005-2008.” 

d)  w sprawie zmiany Uchwały Nr 131/XVI/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu górniczego złoża „Dębówka” w Nowej Rudzie. 

Pani Kamila Zamolska  - przedstawiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.

Radny Piotr Wróbel – poinformował, że Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  131/XVI/08  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu górniczego złoża „Dębówka” w Nowej Rudzie. 

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 147/XVIII/08

w sprawie zmiany Uchwały Nr 131/XVI/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu górniczego złoża „Dębówka” w Nowej Rudzie.
 

e) zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z obiektów sportowych przy ul.  
Kłodzkiej 16 w Nowej Rudzie.

Pan Leszek Wójcik – organizacje  sportowe działające  na  terenie Nowej Rudy nieodpłatnie  korzystają  z 
urządzeń sportowych w określonej przez Radę liczbie godzin. Klub Sportowy „Piast” i  UKS „Centrum” 
zwróciły  się  o  zwiększenie  liczby  bezpłatnych  godzin  wejścia  na  basen  i  siłownię,  wnioski  uzyskały 
pozytywną opinię Komisji Spraw Społecznych. 

Radny Piotr Wróbel – czy podjęcie tej uchwały nie spowoduje wzrostu kosztów  związanych z zarządzaniem 
obiektami sportowymi. Czy w ślad za tą uchwałą nie przyjdzie wniosek o wzrost kosztów za zarządzanie.
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Pan Paweł Marciniak -  jeżeli nie zmieni to godzin otwarcia to nie powinno to wpłynąć na dodatkowe koszty 
zarządzania. Nie konsultowano wzrostu nieodpłatnych godzin z zarządcą i istnieje obawa, że może zaistnieć 
obawa o obłożeniu.

Radny Piotr Wróbel – z wypowiedzi prezesa wnioskuje, że harmonogram nie jest tak do końca dograny.

Radny Tadeusz Daszkiewicz – poprosił o wypowiedź naczelnika wydziału.

Pan Leszek Wójcik – 92 godz. zapisane w uchwale nie muszą zostać wykorzystane w całości  to Burmistrz 
decyduje  o  tym ile  i  jakiemu klubowi  przyznać.  Kluby zwracały  się  z  wnioskami  o 42  godz.   dlatego 
pozostaje rezerwa ok 40 godz. na wypadek kolejnych wniosków klubów by ponownie nie zmieniać uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący  Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie  projekt  uchwały 
zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z obiektów sportowych przy ul. 
Kłodzkiej 16 w Nowej Rudzie.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 14 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się od głosowania” (5 radnych 
nie wzięło udziału w głosowaniu) podjęła:

Uchwałę nr 148/XVIII/08

zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z obiektów sportowych przy ul.  
Kłodzkiej 16 w Nowej Rudzie.

f) w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Nowej Rudy.

Radny Piotr Wróbel – jest to pierwsza regulacja wynagrodzenia burmistrza od 5 lat. Wynagrodzenie brutto 
wzrośnie ok. 10%. 

Radny Henryk Zimoch – czy w § 1 uchwały nie powinien być zapis „wynagrodzenie zasadnicze brutto”

Krzysztof Michalak -Radca Prawny –  przyjęta jest zasada, że podawane kwoty są podawane brutto i nie ma 
potrzeby by dodawać zapis „brutto”.

Radny  Zbigniew  Radgowski   -   dlaczego  w  projekcie  uchwały  nie  ma  wyszczególnionego  „dodatku 
stażowego”, który jest składnikiem każdego wynagrodzenia. 

Krzysztof  Michalak  -Radca  Prawny  –   rada  określa  wysokość  wynagrodzenia  zasadniczego  a  dodatek 
stażowy jest wyliczany za wysługę lat pracy i nie wchodzi do wynagrodzenia zasadniczego.

„Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Nowej Rudy.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 18 głosami „za”, przy 2 „wstrzymujących się od głosowania” podjęła:

Uchwałę nr 149/XVIII/08
w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Nowej Rudy.”

Na sesję przybywa radny Michał Prokopczak 

g) w sprawie przekształcenia samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej pod nazwą Zespół Opieki  
Zdrowotnej w Kłodzku poprzez likwidację następujących komórek organizacyjnych w Szpitalu Rejonowym w 
Nowej  Rudzie  :  bloku  operacyjnego,  oddziału  intensywnej  opieki  medycznej,  oddziału  chirurgii  ogólnej,  
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oddziału  ginekologiczno-położniczego,  oddziału  intensywnego  nadzoru   kardiologicznego,  poradni  
stomatologicznej. 

Radny Bogusław Frącek -  przedstawił projekt uchwały wraz z wnioskiem Komisji Zdrowia i Ekologii o 
dokonanie zmian w treści uzasadnienia do uchwały  „Rada Miejska nigdy nie wyraziła zgody na likwidację 
następujących  komórek  organizacyjnych:  bloku  operacyjnego,  oddziału  intensywnej  opieki  medycznej, 
oddziału  chirurgii  ogólnej,  oddziału  ginekologiczno-położniczego,  oddziału  intensywnego  nadzoru 
kardiologicznego, poradni stomatologicznej w związku z tym również negatywnie opiniuje przedłożony projekt 
uchwały”.

Radny Janusz Staniocha -  popiera w całości zaproponowane zmiany w treści uzasadnienia.

Przewodniczący Rady Miejskiej  – Andrzej Behan – poddał  pod głosowanie wniosek Komisji  Zdrowia i 
Ekologii odnośnie naniesienia poprawki w treści uzasadnienia tj. zmiany ostatniego akapitu na treść „Rada 
Miejska nigdy nie wyraziła zgody na likwidację następujących komórek organizacyjnych: bloku operacyjnego, 
oddziału  intensywnej  opieki  medycznej,  oddziału  chirurgii  ogólnej,  oddziału  ginekologiczno-położniczego,  
oddziału  intensywnego  nadzoru  kardiologicznego,  poradni  stomatologicznej  w  związku  z  tym  również 
negatywnie opiniuje przedłożony projekt uchwały”.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 19 głosami „za”, przy 2 „wstrzymującym się od głosowania” podjęła:

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie wydania opinii dotyczącej projektu uchwały Rady Powiatu Kłodzkiego w sprawie przekształcenia 
samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej pod nazwą Zespół Opieki  Zdrowotnej w Kłodzku 
poprzez  likwidację  następujących  komórek  organizacyjnych w Szpitalu  Rejonowym w Nowej  Rudzie  : 
bloku  operacyjnego,  oddziału  intensywnej  opieki  medycznej,  oddziału  chirurgii  ogólnej,  oddziału 
ginekologiczno-położniczego, oddziału intensywnego nadzoru  kardiologicznego, poradni stomatologicznej. 

Rada Miejska w Nowej Rudzie 19 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się od głosowania” podjęła:

Uchwałę nr 150/XVIII/08

w sprawie wydania opinii dotyczącej projektu uchwały Rady Powiatu Kłodzkiego w sprawie przekształcenia 
samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej pod nazwą Zespół Opieki  Zdrowotnej w Kłodzku  
poprzez likwidację następujących komórek organizacyjnych w Szpitalu Rejonowym w Nowej Rudzie : bloku  
operacyjnego, oddziału intensywnej opieki medycznej, oddziału chirurgii ogólnej, oddziału ginekologiczno-
położniczego, oddziału intensywnego nadzoru  kardiologicznego, poradni stomatologicznej.” 

h)zmieniający Uchwałę Nr 60/VI/03 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 10 kwietnia 2003r. w sprawie  
Statutu Gminy Miejskiej Nowa Ruda.

Radna  Halina  Hajcy  -   Statut  Gminy  Miejskiej  reguluje  kwestie  terminów  udzielania  odpowiedzi  na 
interpelacje i zapytania radnych, jednak nie ma regulacji dot. terminów udzielania odpowiedzi na wnioski 
komisji  Rady  Miejskiej  oraz  na  zalecenia  pokontrolne  dlatego  zachodzi  potrzeba  nowelizacji  zapisów 
Statutu. 

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący  Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie  projekt  uchwały 
zmieniająca Uchwałę Nr 60/VI/03 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 10 kwietnia 2003r. w sprawie 
Statutu Gminy Miejskiej Nowa Ruda.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 151/XVIII/08
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zmieniającą Uchwałę Nr 60/VI/03 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 10 kwietnia 2003r. w sprawie 
Statutu Gminy Miejskiej Nowa Ruda.”
i) w  sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej

Wobec braku  głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w  sprawie 
przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 152/XVIII/08

w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej.”

Ad.5. Odpowiedzi na interpelacje.

Radni nie zgłosili uwag do otrzymanych odpowiedzi na interpelacje.

Ad. 6. Interpelacje radnych.

Radny Henryk Zimoch - zwraca się się o ujęcie remontu ul. Andersa w zadaniach inwestycyjnych na rok 
2009. ( interpelacja złożona wspólnie z radnymi Januszem Staniocha m i Zbigniewem Karczewskim)

Radny  Janusz  Staniocha  –   prośba  o  zabezpieczenie   środków  na  zadanie  nr  34  oraz  44  ujętych  w 
Wieloletnim Planie Inwestycyjnym Gminy Miejskiej Nowa Ruda do realizacji zgodnie z przedstawionym w 
WPI  harmonogramem.  (  interpelacja  złożona  wspólnie  z  radnymi Henrykiem Zimochem i  Zbigniewem 
Karczewskim)

Radny Arkadiusz Michalski – prosi o informację kto z ramienia miasta jest odpowiedzialny za oznakowanie 
pionowe i poziome na terenie miasta Nowa Ruda. ( interpelacja złożona wspólnie z radnymi Henrykiem 
Zimochem i Krzysztofem Richterem)

Ad. 7. Zapytania radnych. 

Radny Henryk Zimoch – wzdłuż ul. Zdrojowisko aż do stacji PKP idzie po prawej stronie rów odwadniający, 
który był czyszczony 5-6 lat temu. Rów wymaga dokładnego wyczyszczenia. Kolejna sprawa  to prosi o 
informację  kto jest odpowiedzialny za pojemniki PCK – pojemniki są uszkodzone.   

Ad. 8. Sprawy różne.

 sprawozdania roczne z pracy Komisji Stałych

Wobec braku  głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie sprawozdania roczne z pracy 
Komisji Stałych

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” przyjęła: 
sprawozdania roczne z pracy Komisji Stałych

Tomasz  Kiliński – zaproponował podjęcie prac nad przygotowaniem projektu uchwały  Rady Miejskiej 
zmierzającej do wyróżniania mieszkańców miasta Nowa Ruda, obecnych czy też byłych tytułem „ zasłużony 
dla  miasta  Nowa  Ruda”  .  W  związku  z  powyższym  zostało  przygotowane  postanowienie  Burmistrza 
powołujące  taki  zespół,  którym  kierować   będzie  Sekretarz  Miasta  p.  Małgorzata  Łazorko  –  Jańska  , 
członkiem  zespołu  będzie   również  p.  Anna  Zawiślak.  Jest  propozycja  by   w  jego  także   weszli 
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przedstawiciele Rady Miejskiej w osobach trzech radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Behan - prosi o propozycje kandydatur.  

Radny Krzysztof Richter – zaproponował kandydaturę radnej Reginy Wałęsy. 

Radna Regina Wałęsa – wyraziła zgodę.

Radna Halina Gajcy – zaproponowała kandydaturę radnej Jolanty Kasprzyk.

Radna Jolanta Kasprzyk – wyraziła zgodę.

Radny Bogusław Frącek – zaproponował by w skład zespołu wszedł Przewodniczący Rady Miejskiej 
Andrzej Behan.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Behan – wyraził zgodę.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie skład zespołu, który 
przygotuje projekt uchwały  pn. „Zasłużony dla miasta Nowa Ruda” w osobach radnych:
 Reginy Wałęsy
 Jolanty Kasprzyk
 Andrzeja Behana

Rada Miejska 21 głosami „za”:
przyjęła skład zespołu,   który przygotuje projekt uchwały  pn. „Zasłużony dla miasta Nowa Ruda” w 
osobach radnych:
 Reginy Wałęsy
 Jolanty Kasprzyk
 Andrzeja Behana

 Ad. 9. Zakończenie obrad.

W związku z brakiem głosów i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął XVIII 
sesję Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Projekty uchwał oraz uchwały podjęte przez Radę stanowią załącznik do protokołu.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: 
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